
Proces-verbal 
'incheiat 'in gedinta extraordinars a 

Consiliului General al Municipiului Bucuregti 
din data de 15 noiembrie 2007, orele 15,OO 

Sedinta a avut loc la sediul Primsriei Municipiului Bucuregti din 
B-dul. Regina Elisabeta nr.47, sector 5 in sala de consiliu de la etajul 
Ill, la care au participat 37 din cei 45 de consilieri generali. 

La gedint8 au participat urm5torii: domnul loan Grigore Popa 
viceprimar a1 Municipiului Bucuregti, domnul Tudor Toma Secretar 
General a1 Municipiului Bucuregti, Viceprimarii Generali 

Au fost invitati s5 participe urmatorii: dirqctorii aparatului de 
specialitate al Primarului General, din partea lnstitutiei Prefectului 
Municipiului Bucureg.ti doamna director Claudita Selavirdeanl-l, presa 
gi televiziunea. 

La gedintii au fost absenti urmstorii consilieri generali: Bancil5 
Mihai, Bergheg Carmen, Marinescu loan, Petrovici Octavian, Rece 
Olga, Stan Nicugor, Z8treanu Dan Radu. 

Domnul Paraschiv Lucian nu a participat la gedints Tntrucst gi-a 
dat demisia din functia de consilier general din cadrul C.G.M.B prin 
adresa Cnregistrati la Cabinetul Secretarului General al Municipiului 
Bucuregti 'in data de 08.1 1.2007 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Va rog s i  luati loc, ca sB putem Tncepe gedinta. Tn sal8 sunt 

prezenti 33 de consilieri. 
Am s5 dau citire unor note Tn atentia Consiliului General al 

Municipiului Bucuregti: 
Prin prezenta v3 aducem la cunogtint5 c2 Prim3ria sectorului 1 

gi Consiliul Local al Sectorului 1 cu sediul 'in B-dul Banu Manta nr. 9, 
sector 1, au formulat plangere impotriva Hotariirii Consiliului General 
al Municipiului Bucuregti nr. 270/03.10.2007 privind incheierea 
conventiei intre Consiliul General a1 Municipiului Bucuregti 9i domnul 
Costanda Costic3 9i doamna Costanda Maria. 

in  motivarea plingerii contestatarii arat8 c3 'in conformitate cu 
articolul I ,  HCGMB nr. 270/2007 aproba textul conventiei Tntre 
Municipiul Bucuregti g domnul Costanda Costic5 g doamna 
Costanda Maria, iar potrivit art. 4, dupa finalizarea procedurilor 
previzute de conventie aceasta va fi supusa aprob3rii Consiliului 
General Municipiului ~ u c u r e  tarii consider3 prevederile 



acestor articole contradictorii, TntrucAt aprobarea textului conventiei 
echivaleaza cu adoptarea acesteia, iar in  conditiile in  care 
operatiunile tehnice de evaluare a celor dou3 suprafete de teren nu 
au fost finalizate, adoptarea conventiei nu este posibili. 

De asemenea, se menfioneaz3 ca Anexa la HCGMB nr. 
27012007, intitulat3 conventie reprezintii de fapt promisiune bilateral3 
de schimb. Obiectul conventiei nu este determinat intruciit la pct. II se 
mentioneaza doar adresa postal3 a imobilelor respective, terenul 
situat in str. Turgheniev nr. 11 -1 5 si B-dul Aviatorilor nr. 11 0-1 12 gi 
suprafata de teren amplasat2 On Depoul llie Pintilie, fGrii a se indica 
suprafata lor 9i f8r3 evaluarea valorica a acestora. 

Contestatarii arata c% obiectul contractului de schimb trebuie s2 
se afle 'in circuitul civil potrivit art. 131 0 din C o d ~ ~ l  civil, Tnsa terenul 
situat Tn Depoul RATB llie Pintilie face parte din domeniul public, fapt 
ce rezulta din modul de utilizare 9i de folosire a acestuia. 

De asemenea, se mentioneaz3 ca actele juridice incheiate cu 
Inc3lcarea prevederilor art. 11 alin. 1 din legea nr. 21311998 privind 
regimul juridic al bunurilor din domeniul public sunt lovite de nulitate 
absolut8, prin urmare conventia este lovita de nulitate absoluta 
intrucAt prive9te bunuri din domeniul public al unit8tii administrativ 
teritoriale. 

Avand in  vedere cele mai sus-mentionate, se solicit3 de catre 
contestatari revocarea Hotararii Consiliului General al Municipiului 
Bucuregti nr. 27012007. 

Prin prezenta v i  aducem la cuno9tint3 ca S.C. Trans 
Alexandria ,prin lichidator judiciar Amco I.P.U.R.L. , str. Dunarii, bl. 
F3, SC. B, AP.43, Alexandria, jud. Teleorman a depus o notificare 
catre Consiliul General al Municipiului Bucuregti gi catre Primarul 
General - at Municipiului Bucuregti. 

In notificare se mentioneaza ca prin HotGrSrea nr. 20811999 a 
Consiliului General al Municipiului Bucuregti s-a aprobat eliberarea 
certificatului de atestare a dreptului de proprietate asupra unei 
suprafete de teren de 27.782 m.p. 

Ulterior SC Trans Alexandria s-a adresat instantei de 
judecata, solicitand eli berarea unei hotarsri judecstoregti prin care 
Consiliul General al Municipiului Bucure9ti s3 fie obligat sa adopte o 
hotarare prin care s8 ateste dreptul de proprietate asupra unei 
suprafete de 37.782 m.p. 

Prin sentinta civila nr. 55612000 a Cuflii de Apel Bucuregti - 
Sectia de Contencios Administrativ s-a anulat HotarSrea Consiliului 



General al municipiului Bucuregti nr.20811999 gi s-a dispus obligarea 
CGMB la emiterea unei noi hotirari privind eliberarea certificatului de 
proprietate pentru suprafata de 37.782 m.p. in  favoarea SC Trans 
Alexandria. 

Ulterior,SC Trans Alexandria s-a adresat instantei de 
judecat3 iar prin Decizia civil3 nr. 11 CC12006 r3mas3 definitivs gi 
investita cu titlu executoriu, Curtea de Apel Bucure~ti a hotsrat 
"obligarea conduc3torului unit%!ii administrative, deliberative, Consiliul 
General al Municipiului Bucuregti, la amend3 In favoarea statului de 
500 lei pe zi de intarziere de la data de 29.03.2001 pan3 la 
executarea obligatiei de emitere a unei noi hot3riri privind eliberarea 
certificatului de proprietate pentru suprafata de 37.782 m.p., in  
favoarea reclamantei SCTrans Alexandria, stabilit3 prin sentinta civil% 
nr. 556129 mai 2000, definitiv3 ~i irevocabilii prin Decizia inaltei Cur$ 
de Casatie ~i Jus,titie nr. 800126.02.2001. . - 

De asemenea v l  comunic c% notificarea a fost multiplicatg gi 
poate fi ridicats de dumneavoastrP de la Directia Asistenta Tehnic3 gi 
Juridic% a C.G.M.B. 

Prin prezenta va aduc la cunogtint3 adresa lnstitutiei Prefectului 
Municipiului Bucuregti nr. SMl27.003lPl2007 referitoare la Hotsrarea 
Consiliului General a1 Municipiului Bucuregti nr. 18112007 privind 
modificarea art.12, punctul 1 din Regulamentul de Organizare si 
Functionare a Administratiei pentru Supravegherea si Protectia 
Animalelor, aprobat prin Hotarirea C.G.M.B. nr.27412006. 

Potrivit acestei adrese, prevederea art. I referitoare la 
modificarea "art. 12 punctul 1 din Regulamen,tul de Organizare gi 
Functionare a Administrafiei pentru Supravegherea gi Protectia 
Animalelor " prin care Serviciul clinic3 mobilii este abilitat s i  constate 
"contraventii legate de rele tratamente asupra animalelor, in baza 
petitiilor pe care le primegte" nu este Tn consonant3 cu prevederile 
legale aplicabile in materie, respectiv art. 15 din OUG nr. 155/2001 
modificati, cat gi art. 25 alin. 1 Legea nr. 20512004. 

Hotararea C.G.M.B. nr. 18112007 a fost abrogatii prin 
Hotirirea C.G.M.B. nr. 21 912007. 

Prin prezenta v3 aducem la cunogtints c3 Societatea 
ComercialP BANEASA POD-AP S.R.L ne notifica cu privire la 
solutionarea cererii de eliberare a certificatului de atestare a dreptului 
de proprietate asupra terenului in  suprafat3 de 946 m.p, cots parte 
exclusiv3, situat 'in 50s. Bucuregti-Ploie~ti nr.10, sector 1. 
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Societatea Comerciala mai sus mentionat& prin avocat 
Sfirleaza Petre, ne comunic3 ca au solicitat Tn instanta de contencios 
administrativ obligarea Consiliului General al Municipiului Bucure$ti la 
aprobarea proiectului de hotarire privind eliberarea certificatului de 
atestare a dreptului de proprietate asupra terenului aflat Tn 
patrimoniul S.C BANEASA POD-AP S.R.L. 

Prin prezenta va aducem la cuno$tinta cii Institutia Prefectului 
Municipiului Bucure$ti, in exercitarea dreptului de control al legalitatii 
actelor administrative adoptate sau emise de autorit3tile 
administratiei publice locale a a introdus actiune la Tribunalul 
Bucure$ti Tmpotriva Hotariri Consiliului General al Municipiului 
Bucure9ti nr.9412007 pentru modificarea $i completarea Hot5rArii 
Consiliului General al Municipiului Bldcure9ti nr.612001 privind 
preluarea activitatii de salubrizare in  Municipiul Bucuregti de catre 
Consili~le locale ale sectoarelor. 
A 

In conformitate cu prevederile art.3 alin.3 din Legea nr.55412004 
privind contenciosul administrativ, cu modificarile $i completZirile 
ulterioare, pan3 la solutionarea cauzei, actul atacat este suspendat 
de drept. 

Prin prezenta v% aducem la cunogtinta c2 SC ANGST-RO SA , 
cu sediul Tn ora$uI Bldftea, 30s. Bucure$ti-Targovi$te, nr. 298, judetul 
Ilfov, a depus plangere impotriva refuzului Primariei sectorului 1 al 
Municipiului BucuregtilComisiei de aplicare a Legii nr. 55012002, de a 
proceda la Tncheierea contractului de vanzare-cumpirare a spatiului 
comercial Tn suprafat2 de 326,03 mp situat Cn str. Regina Elisabeta, 
nr. 5O(Schitu MZigureanu nr. 5), sectorul 1. 

In motivarea plsngerii contestatoarea aratii ca Tn data de 
31.08.2000 SC ANGST-RO a Cncheiat cu Primiria Municipiului 
Bucure$ti contractul de colaborare nr. 146, avind ca obiect 
repararea, modernizarea $i exploatarea spatiului in suprafata de 
326,03 mp situat 'in 6-dul Regina Elisabeta nr. 30(50) colt cu str. 
Schitu Magureanu, nr. 5, sectorul 1. 

De asemenea se mentioneaza ca spatiul sus-mentionat a 
fost inclus in  lista anexa a HCGMB 27112002 , modificata prin 
HCGMB 10912003, fiind Tnscris pe lista cuprinzand spatiile comerciale 
$i de prestiri servicii aferenti sectorului 1. 

Dupa demararea procedurii de vanzare s-a constatat c i  din 
punct de vedere administrativ-teritorial spatiul comercial in cauzii 
apache sectorului 5, astfel c i  Primiria sectorului 1 s-a declarat 
necompetenta sa incheie co -cumparare. 



Avand Tn vedere cele mai sus-mentionate se solicit% de 
catre SC ANGST-RO SRL solutionarea favorabila a cererii de 
vanzare a spatiului sus-mentionat, de ciitre Primiria sectorului 1. 

Prin pr&enta v% aducem la cunogtints c% Directia Silvics 
Bucuregti, cu sediul Tn Soseaua Pipera nr. 46, sector 2, Bucuregti, a 
formulat plangere Tmpotriva Anexei nr. 1, pozitia nr. 31 din Hotiirarea 
Consiliului General al Municipiului Bucuregti nr. 11212007 privind 
modificarea si completarea anexei 1 a Hotiiririi Consiliului General al 
Municipiului Bucuregti nr. 2351 2005 privind administrarea retelei 
stradale ,. principale gi a IucrZirilor de art2 din Bucuregti. 

In motivarea plangerii contestatarul arat% c% S.C.lmpact 
Developer & Contractor S.A., cu sediul Tn Voluntari, Soseaua Pipera- 
Tunari nr. 4C, judeful llfov a solicitat Directiei Silvice Bucure9ti s i  
permiti accesul auto $i pietonal pentru aceasts f i rmi pe drumul de 
acces denurnit Vadul Moldovei, respectiv din strada Aleea 
Privighetorilor pan2 la strada Drumul Pidurea Pustnicu. 

De asemenea, contestatarul arati c i  aga-zisul drum public de 
acces denumit Vadul Moldovei, avand coordonatele strada Aleea 
Privighetorilor piin% la limita administrativa a Municipiului Bucuregti, 
pe o lungime de 2.700 metri liniari, este inscris in  evidentele de 
cadastru forestier Amenajamentul silvic U.P. II Bsneasa gi constituie 
teren apaflinand fondului forestier proprietate public% a statului aflat 
in administrarea legali a Regiei Nationale a Pidurilor Romsilva, prin 
Directia Silvica Bucuregti. 

Contestatarul subliniazi faptul c% aga-zisul drum de acces 
denumit Vadul Moldovei nu este drum public, nu se af l i  in circuit civil, 
apafline fondului forestier proprietate publics a stat~~lui dat Tn 
administrarea legal% a Directiei Silvice Bucuregti $i nu poate avea 
destinatia de cale publici de acces deschiss circulatiei auto $i 
pietonaie decat in  conditiile gi cu respectarea legislatiei in vigoare. 

Avand Tn vedere considerentele anterior mentionate, tinand 
seama de dispozitiile Legii nr. 21 311 998 privind proprietatea publici gi 
regimul juridic al acesteia, ale Legii nr. 2611996-Codul silvic, ale 
Ordonanlei Guvernului nr. 9611998, republicats, cu modificirile gi 
complet%rile ulterioare, tinand cont de prevederile Amenajamentului 
silvic U.P. II Bsneasa, aprobat cu Ordinul ministerial nr. 64512003, 
Directia Silvics Bucuregti solicits anularea pozitiei nr. 31 din Anexa 
nr. 1 a HotirArii nr. 11212007 a Consiliului General a Municipiului 



Supun la vot procesul verbal al 9edintei din data de 01 
noiembrie 2007. Cine este pentru? TmpotrivZi ? 0 voturi, abfineri ? 5 
voturi ( OprigaN i., Paliga S., Meran D., loan A., Botog L.). 

V2 niulfumesc. Dornnule pregedinte avefi cuvantul . 

Domnul pre~edinte de sedint2 Mircea Valentin 
Exista, din partea Executivului, modificari la ordinea de zi? 

Domnul viceprimar Popa Griqore 
Bun2 ziua. A? vrea s2 propun scoaterea de pe ordinea de zi a 

punctelor 3 - proiect de hotarire privind ~m~uternicirea Consiliului 
Local al Sectorului 3 Tn vederea asocierii cu Fundafia Dr. Victor 
Babeg pentru finantarea gi realizarea unui spital privat, punctul nr.4- 
proiect de hotirare privind desemnarea unui consilier general Pn 
Autoritatea Teritoriali de Ordine Publici a Murricipiului Bucuregti, 
punctul nr.21 privind modificarea anexelor 36, 39, 42 si 84 ale 
HCGMB nr. 32612006 privind aprobarea documentafiilor tehnico- 
economice si indicatorilor tehnico-economici aferenti pentru un numir 
de 100 de strizi de pe teritoriul municipiului Bucuregti,punctul nr.26 
proiect de hotarire privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
aferenti proiectului tehnic gi studiului de fezabilitate pentru obiectivul 
de investitii Consolidare gi restaurare Cuhnie - C.N.C. Mogogoaia, 
punctul nr.32 proiect de hot2rih-e privind desemnarea membrilor in 
Comisia de evaluare a ofertelor depuse pentru concesionarea 
terenurilor aparfinind domeniului privatlpublic al Municipiului 
Bucuregti, pentru realizarea de construcfii cu caracter definitiv, gi 
ultimul punct pe care vi-l propun a fi scos de pe ordinea de zi este 
punctul nr.34 proiect de hot8rire privind completarea gi modificarea 
Hotararii nr. 32120.02.2007 pentru reglementarea raporturilor 
contractuale privind spafiile cu alt2 destinafie decit aceea de locuinfii 
aflate Tn administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuregti. 
Mulfumesc. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Daci  'imi permitefi Tnainte de orice alt2 comunicare vreau s i  v i  

anunf c2 sunt 37 de consilieri On sali. 

Domnul consilier general Antonel T2nase 
Domnule pregedinte, onorat prezidiu, stimafi colegi, s1:imati 

cetafeni ai Municipiului Buc agerea de pe ordinea de 



zi a urmitoarelor puncte din urmatorul considerent: Apa Nova nu ne- 
a prezentat procedurile de licitatie pe care le-a demarat sau pe care 
le-a parcurs Tmpreuna cu ACVATOT care este o societate afiliata Apa 
Nova, din aceste motive noi nu putem s i  fim de acord ca astizi Tn 
9edinta extraordinari sa votam 24 de contracte Tn valoare de 93 
miliarde lei vechi, aproximativ 3 milioane de euro pentru ca Apa Nova 
care deja a dat ordin, $i ACVATOT deja a afi9at panouri prin era$, 
avem $i dovezi Tn sensul ista,aproape au terminat lucr3rile in  
anumite puncte pe care $i le-au propus s i  le refaca, $i acum vin la 
noi s2 sanctionim aceste contracte $i ei sa-$i ia banii. Le multumim 
pentru cooperare, dar agteptam Tndeplinirea procedurilor legale. in  
caz constrar vom sesiza organele abilitate ale statului pentru a elucida 
aceste aspecte prezentate astazi. Prin urmare cer retragerea de pe 
ordinea de zi a punctelor 6, 7, 8, 9, 10, 1 1, 12, 13, 14, 15 9i 16. La 16 
vreau s2 fac urmatoarea precizare: punctul 16 se refera la predarea 
Tn concesi~lne catre Apa Nova a retelelor publice de alimentare cu 
a p i  $i canalizare realizate de municipalitate dupa intrarea 'in vigoare 
a Contractului de Concesiune. Avem anexat la proiectul de hotarst-e o 
lista cu acele demersuri facute din punct de vedere financiar 9i tehnic 
de citre Consiliile Locale $i Primiria Capitalei. Nu avem valoarea lor 
ca s5 9tim se incarc5 patrimoniul concesiunii $i doi corelat cu acest 
indicator cat ar fi diminuarea extraordinar5 de tarif pentru serviciile 
facute de Apa Nova catre populatia municipiului Bucure9ti. Propun 
retragerea de pe ordinea de zi a punctului 31 unde Prim5ria Capitalei 
vrea sa se transforme Tntr-o mare agentie imobiliara, noi am votat 
achizitia de pe piata libera a doua sute de locuinfe sociale, pentru 
cazuri de necesitatb, pentru inceperea lucr5rilor i n  Centrul Istoric, $i 
astszi suntem pu9i On situatia de a aproba o anex5 la acest proiect de 
hotarare prin care Primiria Capitalei poate s5 cumpere 9i locuinte 
neterminate. Ce Tnseamna lucr~ll acesta? F5r5 s i  se mai precizeze 
c i  sunt sociale, f i r i  s i  se mai precizeze num2rul lor, c i  acele 
locuinte care au fost luate pan3 acum $i nu sunt Tn standard trecute 
ca sociale, sunt la un alt standard, sa fie sanctionate prin girul nostru. 
Stimati colegi, daca nu vreti s i  avefi probleme cu lege, luati aminte la 
ce v-am propus. Va multumesc. 

Domnul Viceprimar ~ u r q e 7 u  RIzvan 
Dac5 Tmi permitefi, eu nu a9 pune niciodata oportunitatea pe 

acela$ semn cu o hotsrare de consiliu, nu contest oportunitatea 
lucririlor pe care Apa Nova u avem vreunul din noi 



dreptul sii facii aga ceva, pentr1.i c i  toate investitiile pe care le face 
Apa Nova sunt in  beneficiul oragului gi al cetatenilor, implicit. in  
schimb sunt de acord cu ce a spus colegul meu gi vii promit ca data 
viitoare Apa Nova se va prezenta aici cu actele doveditoare ca aceste 
lucrari au fost obiectul unei licitatii, gi s2 prezinte actele Tn fata 
consiliului, aga cum este scris Tn Contractul de Concesiune. Despre 
punctul 16, Tnsii, nu sunt in  niciun fel de acord sa fie scos de pe 
ordinea de zi gi am sii motivez acest lucru: uitati ce se Tntampls, 
sectoarele au facut investitii Tn apii gi canal dea lungul timpului, din 
2001 din ~ 2 n d  a intrat Tn efectivitate acest contract gi pan2 acum 
pentru c5, mi se pare firesc ca un primar de sector s2 faca lucrul asta 
pentru ca el are On spate oameni gi nu obiecte, gi bunastarea 
cetiiteanului este gi ar trebui sa fie pe primul loc. Apa Nova, ce a 
fiicut? Apa Nova, chiar daca aceste bunuri, nu sunt Tn concesiunea 
dingilor le-au contorizat, gi beneficiazii uzufructul, au beneficiu dupii 
urma acestor conducte chiar dacii ele nu apaqin, sau data vreti, ele 
apaflin doar murricipalitatii, generic aga, gi nu sunt Tn exploatarea lor 
gi daci  se intampla ceva la acele exploatgri intervine sectorul sau 
municipalitatea, ei nu au niciun fel de obligafii, gi atunci discutia a fost 
fiicutii Tn deplin3 cunogtinfs de cauza Impreuna cu colegii de la 
ARBAC care gi-au dat girul pentru acest proiect de hotsrare. Sunt de 
acord in schimb, cu amendamentul colegului Biileanu care a spus sa 
facem Tn felul urmator: I5sam proiectul de hotsrare a$a gi vii propun 
amendamentul gsta, ca in  termen de 3 luni sectoarele, pentru cii de 
sectoare este vorba aici, sa ne dea toate datele referitoare la lungimi 
de stradi, lungimi de conducta gi valoare Tn aga fel Tncat sa putem, 
dar sii o aprobiim acum Tn aga fel Tnciit s2 putem face un extra 
negativ, acolo unde este cazul, acolo unde strizile pe care investitiile 
s-au derulat sunt eligibile, vii cer acordul pentru acest punct de 
vedere. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
Am auzit executivul, ca a scos de pe ordinea de zi punctul 21 

dar de ce nu scoate gi 24 9i 25, care este modificare unor anexe, noi 
nu avem acest proiect. Neavand acest proiect este absurd s i  ne 
cereti acordul, da sau nu, pentru modificarea unor indicatori, eu am 
Tnteles doar 21. Nu ati scos gi 24,25? Din cate gtiu eu, am fost foarte 
atent, m-am mirat ca nu ati scos 24,25 de pe ordinea de zi. 



Domnul viceprimar Popa Griqore 
Proiectele sunt. Rog secretariatul sii verifice. 

Domnul presedinte de sedint3 Mircea Valentin 
Aveti o propunere Tn acest sens? 

Domnul consilier qeneral AdTr Victor 
Da, propunere este de retragere de pe ordinea de zi gi a 

punctelor 24, 25 ca gi 21. Nu putem s2 le studiem In 2-3 minute, s i  
studiem nigte indicatori tehnico-economici, care Tnseamna milioane 
de euro. S3 fie foarte clar! Doi. Proiectul de hotir i re 31, Tntr-adevar, 
Tn opinia mea este un proiect nou deoarece modifica caietul de 
sarcini masiv, mai ramin doar patru puncte nemodificate gi cinci sub- 
puncte din tot caietul de sarcini. De asemenea la art. 1 se scoate 
sintagnia ,,acestea apartin domeniul public gi In  proprietate 
Municipiului Bucuregti" Proiectul de hotir i re are nigte carente Tn 
sensul c3 spune aga: art. 2 din hotiirirea nr.1812007 nu se schimba 
deci ram3ne la fell ceea ce este o inadvertent3 Tntruciit domnul 
Sommer din informatiile mele nu mai poate fi membru al comisiei 
pentru cumpararea acestor locuinte, Tntrucit nu mai face parte din 
Executivul aceste institutii. Deci, nu putem s i  spunem c3 suntem de 
acord cu decizia 1602131.10.2006, deci este o gregeali de redactare, 
mai mult decit atilt, nu putem s i  lu3m On discufie proiectul de 
hotarire 31 pan2 c ind Directia Achizifii, ConcesionGri nu ne prezinti 
un raport care s% cuprind2 ce s-a cumparat p in3 acum, valoarea lor, 
unde sunt aceste apartamente, daci  s-a respectat Legea 
nr. 1 1411 996, cu modificarile gi completiirile ulterioare, Tn sensul 
anexei 1 care prevedea explicit la art.3 cum se iau aceste locuinte. 
Deci solicit gi eu retragerea de pe ordinea de zi gi reanalizarea lui gi 
discutarea lui Tntr-o gedinti ulterioari cu acest raport, deci, p ina nu, 
Consiliul General, nu primegte un raport Tn care s i  se arate ce s-a 
ficut p in3 acum, deoarece am Tnteles din expunerea de motive gi din 
raportul de specialitate, care are vreo 22 de rinduri, am Tnteles ca au 
Tntimpinat dificult;liti, direcfia de achizitii, perfect valabil, dar nu 
agtepta zece luni sa vina s2 ne spun3, ,,am Tntimpinat dificultati dupa 
ce am cumparat 342 de apartamente", nu la o lung de zile sau doua 
spunea ,,pe piata nu existi locuinte conform Legii nr. 1 1411 996", care 
Tn opinia mea poate s3 fie gi caducii, ca suntem in  2007 nu in  1996, 
corect, dar dac3 este o lege Tn vigoare trebuie s3 ne raliem ei sau s i  

sa spunem stop, nu 

I :! ... . . 
i 



agtept zece luni, modificati fratilor asta $i era perfect valabil sau luam 
hotararea s% lu%m f%ra acea precizare expresa ,,locuinte sociale sau 
dupa caz necesitate". V i  multumesc. 

Domnul Viceprimar Murlqenu Razvan 
Dati-mi voie s% v% spun ceva, o singurs precizare ag vrea sa 

fac sau poate doua, cu Sommer poate fi depagits pentru ca se poate 
decide, c2 el oricum nu va face parte, evident din aceastii comisie. 
Decizia de primar, am inteles ca a fost deja inlocuita gi vreau sa fac o 
singura considerafie referitor la statutul acestor locuinte, statutul 
acestor locuinte este urmatorul: municipalitatea c ind  vrea s i  
achizitioneze respectivele, chiar gi structuri, trebuie sa o faca din trei 
considerente 1. pentru cei expropriati de catre municipalitate din 
locuinta, 2. pentru cei care au fost evacuati prin exproprierile date de 
Legea 10 gi 3. foarte important este vorba despre Centrul Istoric. 
Astea sunt cele trei considerente pentru care Municipalitatea trebuie 
sZi ia aceste imobile gi nu ca sa le dea cu termen de social unor 
sectoare care in  momentul respectiv, vor intra fericite in  piine ca s2i 
le dea celor care au probleme. Nu neg c3 le au. Dar sunt problemele 
Capitalei, atentie, daca tot facem investitia asta, o facem ca sa 
rezolvam problemele pe care le avem noi, gi s2 g3sim impreuna nigte 
criterii prin care sa le dam acolo. 

Domnul consilier aeneral Antonel Tanase 
De acord cu dumneavoastra, domnule viceprimar, dar ag vrea 

sa fac o precizare. De ce Primaria Capitalei vrea sii igi aroge rolul de 
a rezolva aceste probleme sociale gi nu lasa ca gi pins acum in 
sarcina sectoarelor de a repartiza aceste locuinte, sau se vor 
transforma gi ele intr-o problem3 politics? Referitor la punctul 16 de 
pe ordinea de zi, am Inteles argumentele aduse, amendamentul pe 
care il va face domnul Baleanu la momentul respectiv, ca urmare 
rectific retragerea punctului 16 de pe ordinea de zi, gi data tot s-au 
scos atatea puncte de pe ordinea de zi, va rog frumos, mai am 30 de 
secunde gi termin, cer introducerea pe ordinea de zi a proiectului de 
hotarare privind aprobarea aderarii Consiliului General a1 Municipiului 
Bucuregti la contestatia in anulare promovata de domnul consilier 
Florin Bumbag impotriva deciziei civile a Cuflii de Ape1 
11046/21.07.2007, prin care solicit2im Primarului General sii nu 
plateasca din bugetul 

/ 

Mur~icipiului Bucuresti n icio suma cu titlu de 



despagubire domnului Constanda Costica p in3  la finalizarea 
procedurilor judiciare care privesc Parcul Bordei. Va multuniesc. 

Domnul viceprimar Popa Griqore 
0 singura precizare am, domnule Antonel, probabil nu ati 

inteles ideea de fond, noi cumparam aceste locuinte exclusiv pentru 
cazurile generate de proiectele municipalit8tiil daca le transmitem la 
sectoare pe cazuistica sociala, noi avem cazurile de expropriere 
pentru interes municipal, pentru lucrarile facute de Primaria Capitalei, 
avem centrul istoric, avem Legea 10, deci sunt urmari ale actiunilor 
Primariei Municipiului Bucuregti. Data le dam la sectoare dupa cum 
vreti dumneavoastrZi, intra pe un listing social, gi c ind  le-o ver~i 
r%ndul ....., Nu Asta este scopul domnule Antonel, noi trebl~ie sa 
rezolvim miine problemele pe care le generim cu proiectele aflate 
'in der~~lare. 

Domnul consilier qeneral Antonel Tanase 
Prin proiectele de modernizare generafi probleme sociale. 

Domnul viceprimar Popa Griqore .. 
Incercam sa le rezolvam, daca dumneavoastra le trimiteti la 

sectoare, nu le mai rezolvam niciodata, deci, a fost o omisiune in  
proiectul initial a criteriilor de ....... Dumneavoastra va blocati Tn ideea 
de vinovatie On loc sa Tndreptafi lucrurile. Propun sa se Tndrepte acest 
aspect care nu a fost bine precizat Tn proiectul initial. Ag vrea sa va 
puneti Tn si t~~atia oamenilor scogi din case pentru c3 trebuie s i  Tgi 
refaca gi sa Ogi consolideze locuinta. Nu sunt cazuri sociale pe Calea 
Victoriei, nu sunt oameni cu statut social incert. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Am gi eu o rugiminte la dumneavoastr2, 'incepem gi noi 

ged i nta . 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
E o chestiune de bun simt. 

Domnul consilier lqeneral Goncea Liviu 
Absolut de bun simf, gi daca domnul Tanase Antonel vrea sa fie 

pregedinte de gedinta, s3 spuna, eu i'l propun. 



Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Facem alegerea acum. 

Domrlul consilier general Goncea Liviu 
Propun eu sa treacs acolo, dar s3 vorbeasca cu domnul 

Murgeanu 'in spate. 

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion 
Consiliul General al Municipiului Bucureqti Ti  rnulturneqte 

domnului viceprirnar Murgeanu c3 ne apar3 tn acest contract de 
concesiune cu Apa Nova propun2ndu-ne s8 OncZilcZim legea prin 
votarea a zece proiecte pe ordinea de zi. Propunerea sZi votZim 
proiecte cu ACVATOT, care a Tnciilcat complet legea prin Apa Nova, 
lucrand in strad3 pe o autorizatie Apa Nova 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Nu suntem la punctul interpelari, domnule Oprigan. 

Domnul consilier general Opri~an Ion 
Nu e interpelare. Deci, eu va propun scoaterea de pe ordinea 

de zi a punctelor 6-14 qi 'inlocuirea cu un singur punct. Punctul pe 
care ' i t  propun sa fie introdus pe ordinea de zi este nerespectarea 
Contractului de Concesiune gi anularea contractului cu Apa Nova, 
care trebuie Tntii s i  ne anunte pe noi c3 vrea sii Tgi ia un sub 
contractant, Consiliul General qi nu Primarul. Arat presei in momentul 
de fata afiqe din strad3 prin care lucrarile se executa far3 acceptul 
Consiliului General, qi noi votam dupa ce s-a Tnfaptuit o lucrare, nu 
suntem de acord. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Cum suna propunerea, domnule Opriqan? Propunerea de 

proiect. 

Domnul consilier creneral Oprisan Ion 
lntroducerea pe ordinea de zi a unui punct ,,andarea 

Contractului de Concesiune cu Apa Nova pentru nerespectarea lui" 

Domnul presedinte de ~edint3 Mircea Valentin 
Trebuie s i  formulafi un proiect de hotarare In acest sens. 



Discutim la momentul respectiv, acum trebuie s i  votfim aceste 
modificiri la ordinea de zi. 

Domnul Secretar General are un anunt. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
A mai plecat un consilier, avem in  acest moment 36 de 

consilieri in sala. Doamna Alina Moise a plecat. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Propun s i  inchidem discutiile qi sa intram in  ordinea de zi, 

avem timp sa discutam qi la punctele respective. 

Domnul consilier general Baleanu Dorin 
Referitor la ordinea de zi, vroiam s i  vA rog, Comisia de UtilitZiti 

nu a avizat favorabil proiectul de hotarire nr.17 referitor la AMEREB, 
intrucit s-a facut un amendanient la hotsrirea nr.283 in  C.G.M.B prin 
care s-a stabilit c2 aceasta agentie este sub autoritatea C.G.M.B, in  
consecinta ar fi trebuit atit i n  hotirirea respectiva c i t  gi in  statutul 
care a fost aprobat s i  se efectueze toate modificarile respective, 
acestea nu s-au efectuat gi apare contradictie qi este nelegala aga 
cum se prezinta, propun amanarea ei p ina se vor face aceste 
modificsri. At i t  vroiam sa va spun. 

Domnul viceprimar Popa Griqore 
Deci, a primit aviz negativ de la Comisie, faptul c3 a primit aviz, 

intri in consiliu gi colegii vor decide. 

Domnul presedinte de qedinta Mircea Valentin 
Supunem la vot propunerea de scoatere de pe ordinea de zi a 

punctelor propuse de domnul viceprimar lonut Popa: 3,4, 21,31.. . . 

Domnul viceprimar Popa Griqore 
Le repet eu: 3, 4, 21, 26, 32, 34 au fost propunerile de scoatere 

de pe ordinea de zi a Executivului. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Cine este pentru aceasta propunere? 33 voturi, impotrivii? 0 

voturi, abtineri? 0 voturi. 
Aceste puncte au fost scoase de pe ordinea de zi. 



Domnul viceprimar Popa Grigore ,. 
In completare au fost cele propuse de domnul viceprimar 

Murgeanu, punctele:6,7,8,9,10,11,12,13,14,15 $i 16. Nu, fara 16. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Cine este pentru scoaterea acestor puncte de pe ordinea de zi? 

majoritate de voturi, Tmpotrivs? 1 vot ( Pop R.), abfineri? 1 vot ( Adir 
V)- 

Aceste puncte au fost scoase de pe ordinea de zi. 
Aceasta a fost 5i propunerea domnului Antonel Tanase, de 

eliminare, nu a domnului Murgeanu, 5i tot domnul Antonel Tanase a 
propus introducerea pe ordinea de zi, eu iau in  ordinea formularii 
aceste propuneri, gi a propus scoaterea punctului31. 

Cine este pentru scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 31? 
14 voturi, Pmpotriva? 18 voturi ( Voicu M., Cosma R., Prioteasa D., 
Murg C., Tica H., Pirpiliu $., Iva5cu T., Radu M., lvorschu I., Popa G., 
Mircea V., Constantin Barna S., D~.~mitrescu V., Cruceanu E., Patica 
I., Untaru V., Pop R.), abtineri? 1 vot (Dufa N). 

Acest proiect a ramas pe ordinea de zi. 

Propunerea de introducere a unui nou punct pe ordinea de zi, 
nu 5.tiu data I-au primit 5i cei din sala, privind aprobarea aderarii, eu 
a5 rectifica, a interventiei, a5a se nume9te procedural, a Consiliului 
General al Municipiului Bucure5ti la contestafia Tn anulare formulata 
de donir~ul consilier general Florin Bumba5 impotriva deciziei civile 
nr.11046/21.06.2007. 

Cine este pentru? Eu TI supun la vot, evident, daca nu ajunge 9i 
la colegi pGn2 la momen,tul la care va fi pe ordinea de zi, nu se va 
supune la vot fara sa TI aveti. Supunem la vot ca $i titlu. Cine este 
pentru introducerea acestui proiect pe ordinea de zi? 15 voturi, 
Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 21 voturi ( Voicu M., Cosma R., 
Prioteasa D., Murg C., Tica H., Pirpiliu $., Ivaqcu T., Radu M., 
Ivorschu I., Popa G., Mircea V., Constantin Barna S., Durnitrescu V., 
Cruceanu E., Patica I., Untaru V., Pop R., Forascu V., Goncea G., 
Tudor Popescu C., Ciuca M.) 

Acest proiect nu a fost introdus pe ordinea de zi. 



Doamna consilier qeneral Cosma Roxana 
Ag vrea sa se consemneze ca ne-am abtinut pentru c i  nu am 

avut acest proiect gi nu gtim ce anume s-a votat acurn. VZi 
multumesc. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Sunt multe propuneri ast2zi, domnul AdTr a propus scoaterea 

punctelor 24,25 gi 31. Supun la vot aceast2 propunere de scoatere 
de pe ordinea de zi. Cine este pentru? 11 voturi, Pmpotriva? 14 voturi 
( Pop R., lvagcu T., Duti  N., Tica H., Prioteasa D., Mircea V., Popa 
G., Dumi,trescu V .,.... ), abtineri? 7 voturi ( Cosma R., Radu M., Ciuci 
M., Foriscu V., . . . . . . .) 

Aceste proiecte de hotirire vor rsmane pe ordinea de zi. 

Solicit sii fie distribuite consilierilor, trebuia sii fie din timp, nu 
acum Pn sal3, macar Tn al doisprezecelea ceas. 

Domnul consilier qeneral AdTr Victor 
Domnule pre$edinte, procedur5, v i  rog frumos. Conform Legii 

215l2001 cu trei zile inainte sunteti obligat, prin lege s3 ne puneti la 
dispozitie aceste materiale, eu Tn fiecare zi, luni, mat$, rniercuri, joi, 
nu dumneavoastr5, Executivul, Tntrucit acum patru minute ni s-a pus 
la dispozitie, v i  rog s i  respectali legea, ca pregedinte de 9edint2, 
sunteti garantul respectarii legii ca pregedinte de gedinta. 

Domnul pre~edinte de sedint5 Mircea Valentin 
in  cadrul gedintei, Secretarul General este garantul respectgrii 

legii. 

Doamna consilier general Cosma Roxana 
Stimate coleg, domnule pre$edinte, noi am primit nigte proiecte 

de hotir2re acum pe care colegii mei, nu pot s2 spun2 ca nu le-au 
avut,au fost publice, au mai fost luate in dezbatere, deci nu este o 
scuza ca nu au avut aceste proiecte. 

Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
Vom discuta cind vom ajunge la ace1 moment al gedintei. 
Domnule Baleanu, dumneavoastra ati propus scoaterea 

punctului 18? Deci proiectul de hotsrire privind desemnarea 

.. .. 



reprezentantilor Consiliului General al Municipiului Bucuregti in  
Comisia de concurs .., acesta? 

Domnul consilier qeneral Antonel Tanase 
$i punctul 17. 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Deci, punctele 17 gi 18. Supun la vot aceasti propunere a 

domnului Baleanu. Cine este pentru? 11 voturi, Tmpotrivi? 22 
voturi(Voicu M., Cosma R., Prioteasa D., Murg C., Tica H., Pirpiliu S., 
lvagcu T., Radu M., lvorschu I., Popa G., Mircea V., Constantin Barna 
S., Dumitrescu V., Cruceanu E., Patica I., Untaru V., Pop R., Foriscu 
V., Goncea G., Tudor Popescu C., Ciuci MI PTrvu G.), abtineri? 1 vot 
(Duti N) 

Aceste proiecte de hotir i re au rimas pe ordinea de zi. 
Cred c i  am epuizat toate propunerile facute cu privire la 

ordinea de zi. 

Domnul consilier general Florescu Drago~ 
Eu v i  rog mult de tot, Tn conformitate cu prevederile 

regulamentului, locurile care sunt destinate consilierilor generali s i  fie 
ocupate numai de consilierii generali, ca sa r ~ u  avem discutii la vot, 
sau alte probleme. Rog secretariatul tehnic sa ocupe locurile 
rezervate secretariatului tehnic al Consiliului General. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Consiliel-ii sunt cunoscuti, nu cred c i  e un risc de a fi numarati 

la vot. S ~ ~ p u n  la vot ordinea de zi in ansamblul s iu ,  astfel cum a fost 
ea modificati. Cine este pentru? 23 voturi, Tmpotrivi? 8 voturi ( AdTr 
V., lovici V., Tinase A., Bileanu D., loan A., Oprigan I., Botog L., 
Paliga S.), abtineri? 2 voturi ( Meran $., Purcarea S.) 

Ordinea de zi a fost aprobati Tn aceasti formi. 
Daca nu mai sunt gi alte discutii, trecem la vot. 

Proiectul nr.1 privind rectificarea bugetului propriu al 
Municipiului Bucuregti pe anul 2007 

Propuneri sau discutii? 



Domnul consilier qeneral Adir Victor ,. 
In urma discu!iilor pe care le-am avut astszi cu Directia Cultura, 

Directia Buget, doamna director de la ARCUB gi CIJ Teatrul Ion 
Creanga s-a ajuns la concluzia c2 este necesara o rectificare, astfel 
la pozitia 20.30 din sustinerea financiara a Capitalei, de 2.500.000 lei 
ron se iau 150.000 lei la pozitia 20.30 de la ARCUB se modifica 
corespunzstor gi se introduc la pozitia 20.30 gi de la Teatrul Ion 
Creangs 150.000 lei. Am discutat cu toti directorii, s-a ajuns la un 
acord referitor la acest lucru, deci nu exist2 nicio problems ulterioars, 
c i  nu s-a inteles sau cs nu se doregte, este necesar deoarece 
Teatrul Ion Creanga a solicitat de urgentii dimineata, acest 1.5 
miliarde lei vechi, tocmai ca s i  sustina in  continuare proiectele pans 
la sfargitul anului. Repet, de la ARCUB se iau 150.000 lei la pozitia 
20.30 care se modifics corespunz%tor gi se trec la 20.30 la Teatrul 
Ion Creangs 150.000 lei ron. V2 mulfumesc. 

Domnul viceprimar Popa Griaore 
Executivul sustine propunerea domnului consilier 

Domnul consilier qeneral Purcarea Sorin 
Domnule pregedinte, stimati colegi, vreau sa va reamintesc c% 

ne aflam la o gedints extraordinars, ag vrea s2 vs spun cs noi am 
avut toata bunsvointa sa participam, de asemenea ag vrea ss VZI 
spun cs o grsmada de proiecte de pe ordinea de zi nu au fost bine 
pregatite, sunt foarte multe care au fost cu mari lacune gi drept 
dovada au fost retrase chiar de catre Executiv, in  plus sunt proiecte 
care nu ne-au fost prezentate, motiv pentru care mi se pare cs votul 
nostru nu a fost bine pregstit, drept pentru care noi ne vom retrage 
din aceasts gedinta. Multumesc. 

Domnul presedinte de sedints Mircea Valentin 
Aga este in campania electoral$! Rog secretariatul ss 

menljoneze exact conditiile in care ies gi noul cvorum de gedints. 

-Domnii consilieri generali lovici Victor, Tsnase Antonel, 
Purcsrea Sorin, Oprigan Ion, Bileanu Dorin, Paliga Sorin, Botog 
Laurian, loan Aurelian, Meran Stefan, Florescu Dragog au p2rasit 
sala.- 



Dornnul consilier qeneral Tica Horatiu 
Stirnafi colegi, este Tnca o actiune sau o tentativi de acfiune de 

imagine a PNL, de carnpanie electorali care probabil va aduce de la 
4,06 la 4,08 procente. Ar trebui, cetstenii Municipiului Bucure?ti, s i  
vada cat de rnult gi cat de interesati sunt consilierii PNL de soarta 
oraylui. 

Dornnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Sunt ocupati s3 rnearga la carnpanie, nu sa Tgi exercite functia. 

Dornnul AdTr cere s2 facern prezenta. 

Dornnul consilier qeneral AdTr Victor 
Rog sa se faca prezenta nominalg. 

Dornnul Secretar General Tudor Torna 

Ad'ir Victor Gabriel -prezent 
Bsleanu Dorin Alexandru-absent 
Bgncila Mihai-absent 
Berghe9 Carmen-absents 
Botos Laurian Dragog-absent 
Burnba9 Florin- prezent 
Ciucii Maria- prezenta 
Constantin Barna Stelica-prezent 
Cosrna Maria Roxana-prezenta 
Cruceanu Elena-prezenta 
Duniitrescu Vlad Durnitru-prezent 
Du@ Nicolae Lucian-prezent 
Florescu Drago9-absent 
Forascu Vasile-prezent 
Goncea Gheorghita Liviu-prezent 
llie Romeo Durnitru-prezent 
loan Aurelian-absent 
lovici Teodor Victor-absent 
Ivascu Tiberiu-prezent 
lvorschi llie -prezent 
Marinescu loan-absent 
Meran Stefan Dan-absent 
Mircea Valentin-prezent 



Moise Alina Daniela-absents 
Murg Calin-prezent 
Oprigan Ion-absent 
Paliga Sorin-absent 
Patica Iuliana Antoanela-prezents 
~eirovici  Octavian-a bsent 
Pirpiliu 9tefar1 Daniel-prezent 
Pirvu Cosmin Ga briel-prezent 
Popa Grigore loan-prezent 
Pop Romeo Teodor-prezent 
Prioteasa Doru-prezent 
Purcsrea Sorin-absent 
Radu Mioara-prezenta 
Rece Olga-absents 
Stan Nicugor-absent 
Tsnase Antonel-absent 
Tudor-Popescu Cris,tian-prezent 
Tica Horatiu Florin-prezent 
Untaru Virgil-prezent 
Voicu Mihai-prezent 
Zstreanu Dan Radu-absent 

Sunt 26 de consilieri. 

Domnul pre~edinte de ~edints Mircea Valer~tin 
in  acest caz, rog Executivul ss reconsidere mentinerea 

p~~~nctelor de pe ordinea de zi care necesits o majoritate de dous 
treimi. Le vom lua pe rand, d e ~ i  este evident rezultatul. 

Eram la momentul i n  care trebuia votat amendamentul 
domnului Adir gi va rog sa votati pentru acest amendament. Cine 
este pentru? 20 voturi, impotrivs? 0 voturi, abtineri? 1 vot ( Bumbag 
F-) 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
VB rog sa repetati num8ritoarea. CBti au fost pentru? 21 pentru 

gi 1 abtinere. 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin ,. 
Inseamn3 c3 sunt colegi c 



a, 

In aceste conditii amendamentul nu a trecut, stimati colegi, sunt 
modificiri importante. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Mai fac o dat i  prezenta dac i  doriti. 

Domnul pre~edinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
Sunt colegi care nu voteazi. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Domnul Florescu este absent, a intrat $i a ie$it din sali. Dac i  

vreti mai numi r im o dati. Sunt 26 de consilieri prezenti. 

Domnul pre~edinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
Propun s2 trecem la votarea proiectului i n  ansamblul sau. 

Domnul Adir mai propuneti o dat i  amendanientul, procedural putefi 
reforrr~ula amendamentul. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
Reformulare, pozitia 20.30 de la ARCUB 2.500.000 lei se iau 

150.000 lei $i se vine corespunzitor cu reducerea de 150.000 lei, iar 
150.000 lei se vor trece la Teatrul Ion Creangi la pozitia 20.30 care 
Inseamni alte cheltuieli, fiind necesare pentru continuarea activitifii 
pan2 la sfir$itul anului. Deci, din 2.500.000 lei de la ARCUB se iau 
150.000 ron care se mut i  la Teatrul Ion Creangi, la pozitia 20.30. 

Dornnul pre~edinte de sedinti Mircea Valentin 
Propun s i  votsm acest amendament. Cine este pentru? 25 

voturi, impotrivi? 0 voturi, abtineri? 1 vot ( Bumba5 F.) 
Acest amendament a fost adoptat. 
Supun la vot proiectul de hotir i re in  ansamblul s iu .  Cine este 

pentru? Majoritate (26 voturi), 'impotrivi? 0 voturi, abtineri? 0 voturi 
Acest proiect de hotirare a fost adoptat. 

La punctul nr.2, avind In vedere numirul de consilieri prezenti 
in  sali, de 26, propun scoaterea sa de pe ordinea de zi, aminarea, 
este exact acela$ lucru. Cine este pentru? majoritate de voturi, 
impotrivi? 0 voturi, abtineri? 0 voturi 

Acest proiect de hotir t. 



Trecem la punctul nr.5 proiect de hotarare privind alegerea 
pre~edintelui de gedinta al Consiliului General al Municipiului 
Bucure~ti pe perioada 01 .I 2.2007- 01.03.2008 

Propuneri? 

Domnul consilier general Pirpiliu Stefan 
Grupul de consilieri PD o propune pe doamna Roxana Cosma. 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Daci  nu sunt $i alte propuneri vom trece la vot. 

Domnul consilier qeneral Goncea Liviu 
Doninule pre$edinte, eu il propun pe domnul Tanase Antonel. 

Domnul pre~edinte de sedinti Mircea Valentin 
Dar nu este prezent ca sZi igi sustini candidatura, e pe striizi. 

Vom supune la vot. 
Cine este pentru candidatura doamnei Roxana Cosma? 

majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi 

Cine este pentru candidatura domnului Antonel Tanase? 1 vot 
(Goncea I.), impotrivi? majoritatea, abtineri? 3 voturi ( Adir V., Iva3cu 
T., Pop R.) 

in acest caz persoana care va prezida gediniele incepind cu 
01 decembrie este doamna Roxana Cosma. 

Domnul preqedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Trecem la punctul 16, acesta necesita majoritate de doua treimi 

gi in  acest caz v% propun ca $i la punctul 2 aminarea acestui proiect. 
Cine este pentru aminare? majoritatea (26 voturi), irnpotriva? 0 
voturi, abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarire a fost aminat. 

Treceni la punctul nr. 17 proiect de hotarare pentru 
rnodificarea si completarea HCGMB nr. 28312007. Daca sunt 
discutii? 



Domnul consilier general Adir Victor 
Eu voi vota Tmpotriva acestui proiect p ina c ind  executivul nu 

imi prezinta ce Tnseamna cheltuirea a 480.000 euro cum era i n  art.7 
din Statut pentru cei care sunt propuqi acum i n  organigrama. Vreau 
s2I fie foarte clar, orice cheltuiala i n  Primaria Capitalei sau intr-o 
institutie trebuie explicitat3 foarte clar. Eu voi vota impo,triva acestui 
punct. 

Cu tot respectul domnule pre9edinte va rog sa va luati rolul i n  
serios, sa conduceti qedinta, nu o conduce, cu tot respectul dornnul 
Viceprimar General. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Domnule Popescu, nu aveti acces Tn aceasta parte. 

Domnul Viceprimar General Murqeanu Gheorqhe 
Domnule consilier a fost o neintelegere, nu i-am zis s3 faca aqa 

ceva. 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Daca nu mai sunt qi alte observatii trecem la vot. Cine este 

pentru? majoritatea (24 voturi), impotriva? 1 vot (Adir V.), a btineri? 
Ivot (Bumbaq F.). 

Acest proiect de hotariire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 18 proiect de hotariire privind 
desemnarea reprezentanfilor Consiliului General al Municipiului 
Bucure~ti in Comisia de concurs pentru ocuparea postu11.1i de 
Director General al AMEREB. 

Care sunt propunerile? 

Doamna consilier qeneral Roxana Cosma 
Am eu o propunere a domnului consilier Tiberiu Ivaqcu. 

Dornnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valen'tin 
Sa fie din doua comisii: Comisia Juridica 9i Comisia de Utilitati 

Publice. Trebuie sZi fie un membru din Comisia Juridica 9i de 
Disciplina qi un membru din Comisia de Utilitiifi Publice. 



Domnul Viceprimar General Popa Griqore ,. 
II propunem pe domnul consilier Pirvu Gabriel de la Comisia de 

Utilitgti. 

Domnul pre~edinte de sedint5 Mircea Valentin 
Si pe domnul consilier Goncea de la Comisia Juridic& 

Domnul consilier general Pirpiliu Stefan 
Si pe doamna consilier Cruceanu. 

Domnul presedinte de sedint5 Mircea Valentin 
,. 
In acest caz vom avea un vot secret, deci trebuie s% facem 

buletinele de vot. Trecem la punctele urm%toare $i revenim la finalul 
$edintei. 

Trecem la punctul 19 ........ 

Domnul Viceprimar General Popa Griqore 
S-a retras doamna Cruceanu, deci dac5 sunt dou5 propuneri 

pe dou5 locuri ...... 

Domnul pre~edinte de sedint5 Mircea Valentin 
Nu conteaz5. Tot pe vot secret mergem c5 a$a spune 

procedura. Nu avem de ales, dar oricum consemnati c% s-a retras 
doamna Cruceanu. 

Comisia de validare rog s%-$i ia rolul in  primire, domnul Romeo 
Pop $i domnul Zstreanu. 

Suntem la punctual 19 $i intre timp se fac buletinele de vot, 
proiect de hotarire privind modificarea corr~ponenfei comisiei 
speciale pentru intocmirea inventarului bunurilor ce alcatuiesc 
domeniul public al Municipiului Bucure~ti. Dac% sunt observatii? 

Domnul consilier qeneral AdPr Victor 
0 intrebare la adresa Executivului, cand crede onorat 

Executivul c5 se va definitiva lista, care trebuie inaintat5 Guvernului, 
s% aprobe prin hot5rare de Guvern a domeniului public al Municipiului 
Bucure$ti? 



Domnul Viceprirnar General Popa Griqore 
Cu sprijinul sectoarelor, domnule consilier, c% intrebarea 

trebuie s i  le-o adresafi, i n  primul rind, sectorului 5 gi sectorului 1, 
sperirn sa rezolv%m p i n i  anul viitor in  primul trimestru. Pentru c i  
aga cum observati din hotirare noi colect3m toate aceste date 
patrimoniale de la sectoare, plus ale noastre gi compunem un intreg. 
Daci  sectoarele I 9i 5, in  primul rand, igi vor face treaba, aga cum gi- 
o face gi celelalte atunci o sa le terminam in  primul trimestru al anului 
viitor. 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin - 
In acest caz supun la vot acest proiect. Cine este pentru? 18 

voturi,..cum? 18? VG rog sa fineti mina sus cei care sunteti pentru, 
haideti sa fim totugi seriogi. Stimate dornnule Adir colegii nu ridica 
mina, asta se in t impl i  in sala. Cine este impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 1 vot ( Adir V.). 

Acest proiect de hotarire a fost adoptat. Este un proiect 
necesar, daca nu avem comisie nu putem finaliza inventarul. 

Trecem la punctul20 proiect de hotarare privind constituirea 
Asociafiei de dezvoltare intercomunitara ADlBl Bucure~ti-llfov in 
vederea realizarii in cornun a unor proiecte ce vizeaza 
dezvoltarea regiunii, finanfate din fonduri structurale ~i de 
coeziune ale Uniunii Europene in cadrul prograrnelor 
operationale sectoriale. 

Dornnul consilier qeneral Adir Victor 
Eu nu am apucat sii il studiez, deci eu m i  voi abtine gi in 

acelagi timp protestez pentru faptul ca nu mi s-a pus la dispozitie cu 3 
zile inainte, v i  rog sA se consemneze acest lucru. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
De acord cu observatia cu punerea la dispozitie, dar este un 

proiect simplu. Domnul Adir a mai fost in  discutie acest proiect. 
Exista o lista cu toate proiectele care sunt in  pregatire. Trecem la vot. 
Cine este pentru? 24 voturi, irnpotrivi? I vot (Bum bag F.), abtineri? 
1 vot (Adir V. ) 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat, cu abtinerea domnului 
Adir, sa se consemneze. 



Trecem la punctul 22, este de dou% - treimi,deci propun 
aminarea acestui punct. Cine este pentru? majoritatea (26 voturi), 
impotrivg? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotir i re a fost aminat. 

De asemeni propun aminarea punctul~~i 23. Cine este pentru? 
majoritatea (24 voturi), Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotsrire a fost aminat. 

V% rog s% aduceti urna de vot. Nu am Tnteles doamna 
Cruceanu s-a retras? ............... 

Trecem la punctul 24 proiect de hotarire privind 
rnodificarea anexelor 4,6 si 8 ale HCGMB nr. 2612006 privind 
aprobarea documentafiei tehnico-econornice pentru "Unele 
obiective de investitii ale Regiei Autonorne de Transport 
Bucuregti". 

V% rug%m s% fiti Tn sa l i  gi s i  votati. Stimati colegi dac% sunt 
discutii? 

Domnul consilier qeneral AdTr Victor 
Referitor la punctele 24 $i 25 vreau s% se consemneze c i  

protestez pentru modul impardonabil Tn care se discuti aceste puncte 
24 9i 25 f%r% a le avea s i  le studiem cu 3 zile inainte 9i rog 
respectuos Prefectura s% analizeze acest lucru pentru faptul c2 nu 
am avut timp s% studiem, nici acum domnule presedinte nu le am Tn 
fata s% citesc titlul. Eu voi vota Tmpotriva la aceste proiecte de 
hotsrire pe care dumneavoastr3 le sustineti vehement. 

Domnul consilier qeneral Duti  Lucian 
Stimafi colegi, eu nu protestez spre deosebire de colegul 

nostru 9i a$ vrea s% fac o observatie de bun sim! asupra unuia dintre 
colegii no$tri care este ba Tn sali, ba nu este Tn saki. Este vorba de 
domnul Drag09 Florescu. A votat Tn momentul acesta, a bigat 
buletinul de vot Tn urn%, dinsul figurind absent. S% ne spuni $i noui  
dac3 este prezent sau absent. Si mai ales din ce partid face parte. 

Domnul consilier general Florescu Draqo~ 
............... Domnule Dut% dvs. de c i te  ori pir isi t i  sala $i intrati 



Domnul consilier general Dut i  Lucian 
Stimate coleg s-a f icut de doui  ori ape1 nominal gi ati fost 

absent. 

Domnul consilier general Florescu Draqo$ 
Eu nu aveam de unde s i  qtiu c i  s-a f icut ape1 nominal. in  

cazul acesta m i  retrag din sa l i  dac i  m-ati pus absent, nu am nici o 
problemi. 

Domnul consilier aeneral Adir Victor 
Domnule pregedinte s-a viciat votul, dac i  este aceasti situatie 

atrag atentia pre9edintelui de 9edinfi c i  s-a viciat votul, dac i  unul ori 
intri, ori iese 9i colegii no9tri au a,tras atentia din punct de vedere al 
votirii inseamni c i  este un vot viciat. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Deci avind Tn vedere situatia creati rog Secretariatul s i  refaci 

buletinele de vot pentru desemnarea membrilor Tn comisia de 
concurs AMEREB. V i  multumesc. 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Colegii cer 9i sanctionarea domnului Florescu. intr-adevir este 

o atitudine neserioasi 9i m i  surprinde la dorr~nul Florescu aceasti 
atitudine. 

Domnul consilier general Dut i  Lucian 
Domnule preqedinte solicita oficial Tn acest moment $i v i  rog s i  

supuneti la vot toate procedurile care se impun pentru sanctionarea 
domnulh consilier Drag09 Florescu, pentru c2 noi nu suntem bitaia 
de joc a dZmsului. 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Comisia de Disciplini are aceasti atributie. 

Domnul consilier general Dut i  Lucian 
Deci v i  rog s i  supuneti la vot acest lucru. 



Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Deci doriti o sanctiune disciplinara pentru domnul Florescu? 

Conform Regulamentul~~i o propune Comisia Juridica $i de Disciplina 
aceasti sanctiune. 

Supun la vot aceasta propunere de a demara procedura pentru 
sanctionarea domnului Florescu leg at de participarea sa la votul 
acestei 9edinte. Cine este pentru? E o propunere, deci trebuie sa o 
supun la vot. 

Domnul consilier qeneral AdTr Victor 
Propunerea dumneavoastra trebuie sa aiba temei legal, spuneti 

articol $i litera din Legea 393, v i  rog nu puteti sa propunefi Tn genere, 
c ind vorbifi de o sanctiune la adresa unui om trebuie sa spuneti care 
este temeiul legal, articol, litera de lege. Domnul Secretar General 
poate sa confirme acest lucru. 

Domnul pre~edinte de sedinti Mircea Valentin 
Nu am propus-o eu domnule AdTr. Dar se poate face $i Tn scris 

aceasta observatie, Comisia de Disciplina oricum o va analiza. Deci 
va puteti adresa Comisiei de Disciplina care oricum va demara 
aceasta $i On scris $i verbal, oricum am consemnat-o, sunt Tn aceasta 
comisie, vom face aceasta cuvenita cercetare $i vom veni cu 
concluzia In fata Consiliului. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Daca Tmi permiteti a$ avea o solicitare, pentru a clarifica situatia 

buletinelor de vot s i  ne reconfirmaij participarea, sau neparticiparea 
unor membrii. Daca doamna Cruceanu s-a retras? V-ati retras cumva 
candidatura? 

Doamna consilier general Cruceanu Elena 
Nu mi-am retras candidatura, avind In vedere ca m-ati trecut 

pe buletinul de vot. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Deci raman cei trei membri. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Domnule Popa mai spuneti ceva la punctul 24 sau trecem la 

vot? 



Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Da, la punctul 24 rog colegii sa voteze gi 24 gi 25, avem lucrari 

in derulare, este vorba de o schimbare de solutie tehnica, schimbare 
a stalpilor de beton, cu stilpi metalici, au o alt% flexibilitate. Cu 
scuzele de rigoare ca a intarziat proiectul datorita unui traseu de 
semnaturi. Sigur ca da nu va pot contesta dreptul de a ataca, 
vehementa o inteleg, pentru c% gtiu ca dvs. analizalii mult 
documentatiile Tnainte si v3 inteleg .frustrarea, trebuie sa Tntelegem gi 
frustrarea bucuregtenilor, pentru ca aceste lucriiri se deruleaza, 
solutiile le putem schimba On acest moment gi nu mai tirziu, de aceea 
ag face ape1 la Tntelegerea dvs. pentru ca noi acum trebuie sa le 
modificam aceste solutii tehnice, suntem In aceeasi parametrii 
bugetari, sunt niste schimbiri de solutii tehnice la stglpi pe liniile de 
tramvai gi mai facem nigte parciri Tn plus. Daci  vi se pare o actiune 
care nu corespunde cu necesitatea oragului.. . . . . . 

Domnul consilier qeneral AdIr Victor 
Nu puteti sa o luati ass pentru c% r~imeni nu este impotriva 

dezvoltiirii orasului, eu am spus de ce votez impotrivii. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Da, eu v-am motivat de ce a aparut aceastg intarziere. 

Domnul consilier general Adir Victor - 
II rog pe domnul presedinte dac% se poate sZi imi raspundi 

domnul director general Udrigte, de ce directia domniei sale nu a pus 
la dispozitie cu trei zile Tnainte aceste proiecte? V3 rog frumos. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Domnule Udrigte sunteti in salii? Ne puteti da un riispuns? V5 

invit%m la microfon, ca s i  se consemneze pe band%. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Credeti-ma este numai o solutie tehnica pe stilpi gi parciri. 

Lucrurile apar gi In mers domr~ule consilier, credeti-ma ca aici este o 
chestiune obiectiva. Pozitionarea dvs. at i t  de vehement% nu coincide 
cu natura lucrarii. 



Domnul Director General Gheorghe Udr i~te 
Documentatia care face obiectul acestor dous proiecte de 

hotir ir i  a fost elaborata de catre RATB, cea care gestioneaza 
proiectele de modernizare a liniilor de tramvai care fac obiectul 
hotaririlor respective a fost adus Tn urma cu 4 zile proiectul in 
Primaria Generals dar din cauza unor deficiente de comunicare intre 
compartimentele Primariei gi de semnare au fost semnate in  ultima 
clipi, insa ele au fost vazute de catre cei care aveau menirea s3 le 
vad a. 

Domnul consilier general AdPr Victor 
Nu de noi domnule director, pentru ca noi hotaram, noi 

raspundem pent r~~ aceste milioane in  plus, nu Executivul. $titi ce mi-a 
zis mie un director din Primarie? Domnule AdDr noi propunem 
dumneavoastra rispunde,[i, pentru c8 dumneavoastril sunteii 
deliberativul acestei institutii. 

Domnul Director General Gheorqhe Udriste 
Nu, a gregit cel care v-a spus aga, sigur ci3 dvs. sunteti cei care 

aprobati gi raspundeti in final, insa ag completa cele spuse de 
domnul Viceprimar Popa proiectele vizeazs schimbarea unor solutii 
tehnice, sunt proiecte in  curs de derulare, unele dintre ele, altele 
urmeazi a fi licitate Tn perioada imediat urmatoare, sunt proiecte care 
vizeaza modernizarea infrastructurii liniilor de tramvai din municipiul 
Bucure9ti. 

Dornnul pre~edinte de ~edintg Mircea Valentin 
Domnul Viceprimar Murgeanu are o consideratie tehnica de 

facut. 

Domnul Viceprimar General Murqeanu Gheorghe 
Fac o simpla consideratie tehnica, nu are nici o legatura cu ce a 

zis domnul consilier AdTr, de ce trebuie modificata solutia va spun 
imediat, pentru c3 s-a constatat ca in toate zonele Bucure$tiului ca 
aceasta catenara a tramvaiului este niult mai corect amplasata pe 
stilpi metalici de c i t  pe stilpi de beton, datorita faptului c3 in  
momentul in care intr3 In vibratie, fie c2 este vorba de calea de 
rulare, fie CZI este vorba de v in t  st5lpul metalic reactioneazs mult mai 
bine decit cel de beton, la irni apare mult mai repede decat 



la celilalt. Asta este tot, am vrut s i  fac acest considerent strict tehnic 
gi atst. 

Domnul Director General Gheorqhe Udr i~te 
Domnul consilier AdOr $tie bine despre aceasti solufie ca noi 

am aplicat-o anterior, este o solufie de ultim nivel tehnic, vizeaza gi 
modernizarea iluminatului public $i moderr~izarea alirnentarii cu 
energie electrica a tramvaielor, este necesara $i se impune. 

Este semnata de directorul juridic Expunerea de motive a 
Priniarului General, este contrasemnat3 de citre directorul Directiei 
Juridice, Referatul de Specialitate este semnat de catre Viceprimarul 
... ... ... Dar sunt la 'indemina aici proiectele. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Proiectele exista On materialitatea lor. Supun la vot acest 

proiect. Cine este pentru? 24 voturi, Ompotriva? 1 vot ( Adlr V.), 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotiirare a fost adoptat. 

Trecem la punctul25 proiect de hotarsre privind modificarea 
anexelor I, 5, 6, 8 si 12 ale HCGMB nr.2312006 privind aprobarea 
docurnentatiei tehnico-economice a obiectivului de investitii 
"Modernizare linii de tramvai". Daca nu sunt observatii trecem la 
vot. 

Cine este pentru? 24 voturi, Tmpotrivii? 1 vot (Adlr V.), abtineri? 
0 voturi. 

Acest proiect de hotirare a fost adoptat. 

Trecem la punctul 27 proiect de hotarsre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenti ET+SF+PT pentru 
obiectivul de investifii " Restaurarea gi refunctionalizare Vila D gi 
Vila E Palatele Brhncovenegti de la Porfile Bucure$tiului". Data 
sunt discutii? 

Domnul consilier qeneral Goncea Liviu 
La acest vot va rog eu nu fac competifie cu doamna Cruceanu, 

va rog s i  ma t3iati de pe lista. 



Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Un gentelman, i n  sfirgit un gentelman. Da, deci suntem la vot. 

Cine este pentru proiectul nr. 27? 24 voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? I vot ( Adir V.) 

Acest proiect de hotirare a fost adoptat. 

Domnul consilier qeneral Goncea Liviu 
Numai o secunda, am un conflict cu dansul, nu gi-a adus 

aminte ca acelagi gest I-am facut gi atunci c ind an1 concurat cu 
Stelica Barna la Comisia Economics. Eu nu fac competitie cu un 
coleg niciodata. 

Dorr~nul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Dac i  aveti o reclamatie, Comisia de Disciplina tocmai gi-a intrat 

in  rol. 

Propun aminarea punctului 28, fiind Lln proiect de doui-treimi. 
Cine este pentru? 24 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarire a fost aminat. 

Trecem la punctul 29 proiect de hotarare privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenli studiului de fezabilitate 
pentru obiectivul de investitii reabilitare gi modernizare Sala 
Atelier - Teatrul de Comedie. 

Cine este pentru? 25 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hotarire a fost adoptat. 

Trecem la punctul 30 proiect de hotarare privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenli studiului de fezabilitate 
pentru obiectivul de investilii Lucrari de consolidare ~i 
modernizare la cladirea Teatrului Evreiesc de Stat. 

Cine este pentru? 26 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
votl-~ri. 

Acest proiect de hotar5re a fost adoptat. 



Punctul 31 va trebui aminat. Cine este pentru? 24 voturi, 
impotriva? 0 voturi, abtineri? 2 voturi ( Popa I., Pirpiliu 5.) 

Acest proiect de hotarire a fost aminat. 

Trecem la punctul nr. 33 proiect de hotarare privind 
tncadrarea Operei cornice pentru copii in categoria institufiilor 
de spectacole de repertoriu, precum gi aprobarea organigraniei, 
numarului de posturi, statului de funcfii gi regulamentului de 
organizare gi funcfionare ale institufiei. 

Cine este pentru? 25 voturi, Trnpotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hotSr%re a fost adoptat. 

Rog Comisia de validare s% efectueze numarstoarea voturilor. 
Cornisia de numarare $i validare ne dati $i nou% un rezultat cu privire 
la punctul de la num%rul 18. 

Sedinta nu s-a Tncheiat stimati colegi v i  rog s3 r2mineti in 
sala, cu exceptia extremelor urgente. V2 rog s% r2m2neti1 insist nu 
putem far2 durnneavoastri. Stimati colegi vorbesc serios trebuie SZI 
consernnam rezultatul acestui vot $i dup3 aceea se 'inchide ~edinta. 
Se dau prognosticuri vid.. . . . 

Dornnul consilier general Murlq Calin 
Proces Verbal Tncheiat astizi 15.1 1.2007 referitor la 

desemnarea reprezentantilor Consiliului General al Municipiului 
Bucure$ti In Cornisia de concurs pentru ocuparea postului de director 
general al AMEREB. Numar de voturi valabil exprirnate 26, voturi 
anulate 0. Voturi pentru domnul consilier P'irvu Gabriel 24, Impotrivii 
2 voturi. Voturi pentru dornnul consilier Goncea Liviu - 5, irnpotrivs 
19 voturi. Voturi pentru doarnna Cruceanu - 19, Tmpotriva - 5 voturi. 

Se decalar2 ale$ dornnul consilier P'irvu Gabriel si doarnna 
consilier Cruceanu Elena ca reprezentanti ai Consiliului General al 
Municipiului Bucure$ti i n  Comisia de concurs pentru ocuparea 
postului de director general al AMEREB. 



Dorr~nul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Multurnesc. Cu acest punct am Tnchis ordinea de zi, eu mi-am 

lnchis gi rnandatul teniporar de pregedinte de Sedints. Va rnultumesc 
pentru cooperare, daci  nu mai avem gedinte pentru c i  vin alegerile. 
Oricum voi face gi un raport de activitate, il veti g i s i  pe site. 

Declar Sedinta Tnchis3. 

Sedinta s-a Tncheiat la orele 17.00. 
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